
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 6. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 539
Vil ministeren som opfølgning på svar på MOF alm. del - spørgsmål nr. 95 redegøre 
for, i hvilket omfang der i Danmark er revurderinger af miljøgodkendelser, der ikke er 
foretaget i tide, og følge op med de myndigheder, der har udfordringer i den forbindelse? 
Vil ministeren oversende en opdateret status for, hvor langt Miljøstyrelsen er nået med 
gennemgangen af miljøgodkendelserne med tilhørende revurderinger, og oplyse, hvornår 
arbejdet er færdig? Det fremgår af svaret på MOF alm. del – spørgsmål 95, at ”når kom-
munerne til februar har foretaget opdatering af data i DMA, vil Miljøstyrelsen forventeligt 
kunne levere et skøn for, om der på landsplan er revurderet efter BAT-reglerne siden 
2016” og ”Miljøstyrelsen er i øjeblikket ved at undersøge, hvad der skal til for at løse 
udfordringerne” [med, at ikke nødvendigvis alle data, som kunne være relevante, skal 
indberettes af kommunerne].

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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